

Afdelingsbestyrelsesmøde i Rønnehegnet onsdag den 5. marts 2025.

Tilstede:

AM - Anne Marie Eriksen (Formand)
LJ - Lone Jespersen
RK – Rikke Kastberg
MH - Michelle Hedemand (Næstformand)
PS - Pia Sørensen
TP - Tenna Pedersen

Afbud:

YA – Yvonne Asmussen

Dagsorden:

1. Opfølgning på beboerhenvendelser (kl. 18:30 – 19:00)
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
3. Informationer fra formanden
4. Opfølgning fra sidste møde
5. Aktiviteter
6. Gæsteværelser
7. Fælleshus
8. Haveredskaber
9. Parkering
10. Skrivelser fra administrationen
11. Forretningsorden
12. Råderetskatalog
13. Eventuelt
14. Næste møde

1. Opfølgning på beboerhenvendelser (kl. 18:30 – 19:00)
 - a. 5 om fælleshuset
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
 - a. Godkendt
3. Informationer fra formanden
 - a. Driftsansvarlig Lars Jensen er stoppet.
 - b. Ros fra organisationsbestyrelsen til afdelingsbestyrelsen. Vores bestyrelse kører godt – vi har styr på hvem der gør hvad.
4. Opfølgning fra sidste møde
 - a. Kondirum – tidsur.
Administrationen har bestilt en elektriker. Vi har bedt om at blive informeret om en tidsplan, når den kendes.
Der skal sendes information til de berørte brugere (seddel i postkassen). RK har lavet et udkast.
Der skal også et skriv på facebook.
 - b. Skiltet om videoovervågning i kondirum skal fjernes. Der er ikke overvågning.

- c. Vi er blevet gjort opmærksom på at der er forsvundet 2 håndvægte på 6 kg. fra kondirummet.
RK laver en skrivelse til brugerne af kondirummet herom.
 - d. Skilte og klistermærker fra nabohjælp
Der er desværre ingen rabat, hvis man er en forening el. lign, og der er desværre heller ikke mængderabat.
Hver beboer opfordres til at tilmelde sig i appen for at få klistermærker.
5. Aktiviteter
 - a. Der er fællesspisning torsdag den 13. marts.
6. Gæsteværelser
 - a. Vi tager et tjek i værelserne for at følge op på, om der trænger til en rengøring.
7. Fælleshus
 - a. Der er dårlig akustik i fælleshuset. Vi prøver at sætte nogle billeder op.
PS er tovholder.
 - b. Priser og regler for afbud. Der er en del aflysninger med kort varsel. Debat om hvordan man kan mindske dette.
Der arbejdes pt. på en løsning, så man kan betale via mobilepay.
Vi udsætter debatten om afbudsregler til mobilepay-ordningen er løst.
8. Haveredskaber
 - a. Udkast til skrivelse gennemgået.
Bliver snarest omdelt til alle beboere.
Skal også lægges på facebook.
9. Parkering
 - a. P billetter.
Udsættes til næste møde
10. Skrivelser fra administrationen
 - a. Administrationen har tilbudt at hjælpe med at vedligeholdelsen af husorden, vedligeholdelsesreglementet osv. Det fremgår dog ikke, om der er udgifter forbundet hermed.
RK undersøger.
 - b. Depotrum i fælleshus laves om til varmemesterkontor.
AM kommunikerer med Søren V. for at finde en fælles løsning.
11. Forretningsorden
 - a. Gennemgået svar fra administrationen.
Der er dog et svar, som er lidt tvetydig.
AM taler med Claus.
12. Råderetskatalog
 - a. Udsættes til næste møde.
13. Eventuelt
 - a. RK foreslår et ekstraordinært møde, da vi har en del hængepartier, som udsættes.
Det bliver den 24. marts kl. 18.30. Der er ikke åbent for beboerhenvendelser denne dag.

Afdelingsbestyrelsesmøde i Rønnehegnet onsdag den 5. marts 2025.

14. Næste møde

- a. Ekstraordinært mandag den 24. marts kl. 18.30. (input til RK senest 15. marts)
- b. Almindeligt møde onsdag den 2. april. (input til RK senest 22. marts)

Ref: RK

Kopi sendt til Claus Leiszner, Øjba.